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Tisková zpráva z neusnášeníschopné členské 
schůze Okrašlovacího spolku m ěsta Dob říše 

konané dne 5.11.2015   
 

Za přítomnosti členů Z. Rysové, P. Zajíčkové, J. Jarušky, P. Kadlece, J. Konopáče, M. Nykla, M. 
Procházky, M. Zajíčka, V. Šprungla a hostů D. Konopáče, R. Štětiny projednala 
neusnášeníschopná členská schůze následující témata: 

Úvodní slovo p ředsedy M. Zají čka 
Na základě právního rozboru, který nechal zpracovat, uznal M. Zajíček námitku J. Konopáče 
z 06/2015 na zneplatnění průběhu členské schůze konané 14.4.2015 dle §253 odst. 3 NOZ. V tuto 
chvíli tedy dle právní analýzy nemá spolek vedení. Zároveň se jménem svým i ostatních členů 
výboru J. Konopáčovi omluvil za zřejmě někdy neadekvátní reakce na jeho podnět. 
D. Konopáč upřesnil, že dle stanov OSD skončil také mandát předchozího vedení spolku na 
členské schůzi 14.4.2015. 
J. Jaruška upozornil, že kvůli nedokonalosti zákona, který neřeší všechny možné situace, které 
přináší reálný život, přece není možné ukončit činnost spolku i přes její následné ev. obnovení. 
Bylo domluveno svolat v nejkratším možném termínu volební členskou schůzi. Na termínu schůze 
se domluví bývalý a „současný“ předseda v příštím týdnu. Kvůli nutnosti podat do 30.11.2015 za 
spolek grant na město zváží, zda poruší stanovy spolku a zkrátí dobu svolání členské schůze pod 
30 dní nebo budeme riskovat nedostatečný mandát „jednatele“ spolku V. Šprungla nebo 
„předsedy“ M. Zajíčka při podpisu na žádosti o grant. Dále bylo domluveno do volební členské 
schůze nečinit žádná další významná rozhodnutí vedením spolku bez dostatečného mandátu. 

Cena Ludvíka Kopá čka za rok 2015 
Na cenu byli zatím nominováni S. Vacek ( starosta ) M. Procházkou a E. Jarolímková M. Zajíčkem. 
Předpokládá se, že rozhodnutí o držiteli za letošní rok padne na poslední schůzi výboru nejdříve 
8.12.2015. Do té doby mohou členové spolku předkládat své návrhy. Předpokládá se, že cena 
bude předána 27.12.2015 na posledních Tanečních čajích v tomto roce. 
V současné době se vedou jednání o umístění panelu s informacemi o vlastní ceně, jejích 
držitelích, ukázkou ceny a informacemi o spolku ve vstupní hale Kopáčkova domu, kde je dnes 
umístěna i expozice Muzea Dobříš. Předpokládá se spolufinancování přes grant města. 
Obdobné informace zasazené ale designově do jiného stylu by se měly objevit i v kavárně 
Velbloud. Zde se zatím předpokládá, že budeme náklady hradit sami. 

Informace o probíhajících a p řipravovaných projektech a aktivitách OSD 
Informace o projektech a akcích spolku informovali  V.Šprungl a M. Zajíček.  
Stromková slavnost – letos proběhla bez taneční veselice, příští rok se již opět počítá s ní i kvůli 

zajištění spolufinancování 
Taneční čaje – 8x již proběhlo, 2x ještě do konce roku proběhne, akce bude pokračovat i v příštím 

roce 
Den Země – sběr odpadků v Panské zahradě a na ostrově a části břehu rybníku Papež 
Písničkáři sobě – akce byla přerušena kvůli spoluorganizátorům z Příbrami 
Týden očisty Dobříše – uskuteční se 7.-15.11.2015. Na jednání byly k dispozici zafoliované 

informační texty a mapky, které budou rozmístěny na celkem 12 místech v Dobříši již  
6.11.2015. 

110 let OSD → 110 stromů pro Dobříš - výsadba nových stromů se uskuteční na Anenské cestě – 
stromořadí jeřabin – cca. 50 stromů a keřů ( v ochranném pásmu vedení vysokého napětí ). 
Dle K. Loudové z odboru správy městského majetku je možné sázet v dalších lokalitách, 
jejichž seznam ještě spolek nemá k dispozici. Předběžně byly diskutovány lokality: 

- vnitroblok v ulici Fričova 
- zelený pás mezi Penny Marketem a Kopáčkovým domem 
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Dále bylo s odborem životního prostředí a výstavby a DOKASem diskutováno o možnosti 
zasadit cca. 300 stromů a keřů na stráni rekultivované skládky Dobříše mezi Svatým Polem 
a Dalekými Dušníky. Výsadba zde by se uskutečnila příští rok na jaře. 

Dobříšský mazák se uskuteční v redukované podobě v prosinci 2015. Termín ještě nebyl s KD 
upřesněn. Za akci zodpovídají M. Procházka a V. Šprungl. 

Dobříšský pacifik a Dobříšský zelenáč se letos neuskuteční kvůli nemoci v rodině 
spoluorganizátora Č. Brabce 

Dobříšský korbel – uskutečnil se 17.10.2015. Spolu s akcí Dobříšský zimní pohár se jí spolek 
účastní především kvůli získání peněz ze startovného, které je následně možno použít jako 
spoluúčast spolku u projektů, které nemají žádný nebo pouze minimální příjem. 

Dobříš – regionální centrum pěší turistiky – projekt se po delší odmlce znovu rozbíhá kvůli 
navázání přímých kontaktů s možnými partnery – IS Dobříš, MAS Brdy Vltava, vedením 
obcí Hostomice a Rosovice 

Komenského nám ěstí 
V roce 2008 byl zpracován projekt na úpravu Komenského náměstí, který předpokládal výsadbu 3. 
řady lip podél zdi prodejny potravin a před poštou. Teprve po 4-5 letech se předpokládalo 
následné nahrazení stávajících dvou řad lip novými stromy. 
Na akci byl zpracován dendrologický posudek, který stávající 2 řady lip velkolistých + 4 lípy 
velkolisté před školou zařadil dočasně mezi stromy určené k zachování s tím, že zdravotní stav 
koruny stromů hodnotil převážně jako cyklicky zmlazovanou, z čehož byla předpokládána hniloba 
větví. U zdravotního stavu kmene dendrologický průzkum z roku 2008 převážně pro výše uvedené 
stromy uvádí cyklické zmlazování s předpokládanou hnilobou kmene. 
Fyziologické stáří je v dendrologickém průzkumu hodnoceno 4  ze stupnice o 5 stupních. 

 
Sadovnická hodnota stromů je na stupni o 5 stupních hodnocena většinou mezi stupni 2-3. 

 
V novém projektu ve fázi architektonické studie z 11/2015 se již předpokládá vykácení všech lip na 
náměstí najednou. 
Účastníci setkání se shodli, že podklady, které jsme získali od města a místní šetření učiněná 
členů spolku na Komenského náměstí, nás nepřesvědčili, že je nutné stromy kácet. 
Bylo domluven následující postup: 
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1) Vyvolat jednání s vedením města, kde bude oznámen názor spolku spolu se žádostí, aby 
zástupci města vydali pokyn projektantovi, aby v projektu pro územní řízení navrhl opatření, 
která umožní zachování co největšího počtu lip 

2) Pokud nám město v tomto směru nevyhoví, spolek zorganizuje petici občanů města, proti 
kácení těchto stromů 

R. Štětina nás seznámil, že aktuálně je Komenského náměstí v parkovací zóně D a jedno 
parkovací místo zde stojí 6.000,- Kč za rok ( v Praze obdobný max. parkovací tarif činí 7.000,- Kč 
za rok ). 
Následně byla vedena diskuze o bezpečnosti pohybu chodců po náměstí ve spojitosti 
s automobilovým provozem na náměstí, o nutnosti náměstí mít vůbec prostor pro parkování a 
autodopravu. K tomuto tématu nebyl přijat žádný závěr. 

Nevhodná reklama na Mírovém nám ěstí 
Z. Rysová navrhla se s odpovědí rady města na náš podnět nesmířit a přinést nové argumenty. 
Bylo domluveno, že spolu s V. Šprunglem připraví odpověď na rozhodnutí rady města. 

Neprojednané body 
Kvůli neusnášeníschopnosti byly z programu jednání staženy body: 

- Přijetí nových členů do OSD 
- Úprava stanov spolku 


